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PROTOKÓŁ NR 155/2017 ZARZĄDU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

BO.Bz.0022.50.2017 

PROTOKÓŁ NR  155/2017 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 30 listopada 2017 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie proponowanego porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XIX/259/2016 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 16 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2017. 

5.2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XIX/260/2016 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 16 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2017 – 2034. 

5.3. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia opinii w zakresie zgodności projektu 

Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Miejskiej Aleksandrów Kujawski na lata 2016 – 2024 

ze Strategią Rozwoju Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2011 – 2020. 

5.4. Pismo Burmistrza Nieszawy o przesunięcie terminu rozliczenia inwestycji pn. „Unormowanie 

gospodarki wodno – ściekowej na terenie Gminy Miejskiej Nieszawa” – zajęcie stanowiska. 

5.5. Pismo firmy Usługi Drogowe Sergiusz Makowski Włocławek o zaopiniowanie projektu 

budowy drogi gminnej nr 160812C ul. Fredry w Aleksandrowie Kujawskim – zajęcie 

stanowiska. 

5.6. Wnioski, opinie komisji Rady Powiatu. 

5.7.  Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie nadania statutu Samodzielnemu Publicznemu 

Zakładowi Leczniczo – Opiekuńczemu w Raciążku. 

5.8. Aneks do umowy zawartej ze Zgromadzeniem Sióstr Św. Elżbiety z dnia 31 grudnia 2013 r.  

o powierzenie realizacji zadania publicznego pod nazwą: prowadzenie Domu Pomocy Społecznej 

dla Dzieci i Młodzieży Niepełnosprawnej Intelektualnie w Grabiu. 

5.9. Opinia Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków w Toruniu Delegatura we Włocławku  

w sprawie wykonania przejścia dla pieszych na odcinku ulicy Zamkowej w Raciążku przy 

cmentarzu parafialnym. 

5.10. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim o wyrażenie zgody na 

wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na dostawę oleju opałowego dla 

potrzeb Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim – zajęcie stanowiska. 

5.11. Pismo Przedsiębiorstwa Budowlano – Projektowego z Bydgoszczy wykonawcy inwestycji pn. 

„Przebudowa obiektu na Centrum Dydaktyczne przy Zespole Szkół Nr 1 z przeznaczeniem na 

pracownie kształcenia praktycznego” w sprawie zmiany tynku silikonowego elewacji budynku 

na tynk mineralny malowany farbą elewacyjną silikonową – zajęcie stanowiska. 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad 1. 

Pan Dariusz Wochna Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego. Witam  Wicestarostę Aleksandrowskiego pana Wojciecha Marjańskiego, 

członka Zarządu Powiatu panią Małgorzatę Wdowczyk, Sekretarza Powiatu pana Piotra Marciniaka 

i Skarbnika Powiatu panią Dorotę Sobierajską. 

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 9:30. 

 

 

Ad. 2. 

Pan Dariusz Wochna – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy trzech członków Zarządu 

Powiatu. Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pan Dariusz Wochna – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 154/2017 posiedzenia Zarządu 

Powiatu z dnia 23 listopada 2017r. 

Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień do przedłożonego protokołu nr 154/2017  

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 23 listopada 2017r.? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez 

czytania. Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 154/2017 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 23 listopada 2017r 

 

 

Ad 4. 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Proponuję rozszerzyć porządek o punkt: 

5.10. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim o wyrażenie zgody na 

wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na dostawę oleju opałowego dla 

potrzeb Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim – zajęcie stanowiska. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Pan Dariusz Wochna – czy są inne wnioski o zmianę porządku posiedzenia?  

 

Pan Wojciech Marjański – proponuję rozszerzyć porządek o punkt: 

5.11. Pismo Przedsiębiorstwa Budowlano – Projektowego z Bydgoszczy wykonawcy inwestycji pn. 

„Przebudowa obiektu na Centrum Dydaktyczne przy Zespole Szkół Nr 1 z przeznaczeniem na 

pracownie kształcenia praktycznego” w sprawie zmiany tynku silikonowego elewacji budynku na 

tynk mineralny malowany farbą elewacyjną silikonową – zajęcie stanowiska. 
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Pan Dariusz Wochna – kto jest za rozszerzeniem porządku o punkt 5.11., zgodnie z wnioskiem 

Wicestarosty? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XIX/259/2016 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 16 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2017. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu 

zmieniającej uchwałę Nr XIX/259/2016 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 16 grudnia 2016 

roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2017. 

Proszę Skarbnika Powiatu o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Pani Dorota Sobierajska - w związku z otrzymaniem informacji z Kujawsko – Pomorskiego 

Urzędu Wojewódzkiego o dokonaniu zmian w wysokości dotacji celowych, proponuję dokonać 

następujących zmian w budżecie:  

Dochody – ogółem zmniejszenie o kwotę 98.582 zł, w tym: 

1) Dz. 801 Oświata i wychowanie rozdz. 80120 §2130 zwiększenie o kwotę 5.643 zł, rozdz. 80130 

§2130 zwiększenie o kwotę 11.300 zł z przeznaczeniem na sfinansowanie gabinetów profilaktyki 

zdrowotnej w związku z ustawą z dnia 15.09.2017 r. o szczególnych rozwiązaniach 

zapewniających poprawę jakości i dostępności świadczeń opieki zdrowotnej.  

2) Dz. 754 Bezpieczeństwo publiczne rozdz. 75411 §2110 zwiększenie o kwotę 41.885 zł.   

W oparciu o zgłoszone przez Komendy Powiatowe i Miejskie Państwowej Straży Pożarnej 

zapotrzebowania na wydatki rzeczowe związane z zapewnieniem prawidłowej realizacji zadań 

komend, w tym paliwo, media, remonty, konserwacja, naprawy sprzętu specjalistycznego, 

odnowienie operacyjnych zapasów, środków gaśniczych, zakupu wyposażenia i sprzętu do 

prowadzenia działań ratowniczych oraz zakupy i konserwacja sprzętu ochrony osobistej 

ratowników.   

3) Dz. 855 Rodzina rozdz. 85508 §2160 zmniejszenie o kwotę 894 zł w związku z wnioskiem 

Wydziału Polityki Społecznej Kujawsko – Pomorskiego Urzędu Wojewódzkiego w Bydgoszczy 

z 15.11.2017 r.  

4) Dz. 851 Ochrona zdrowia rozdz. 85156 §2110 zmniejszenie o kwotę 226.138 zł w związku  

z rozliczeniem wydatków na składki na ubezpieczenie zdrowotne oraz świadczenia dla osób 

nieobjętych obowiązkiem ubezpieczenia zdrowotnego. 

5) Dz. 852 Pomoc społeczna rozdz. 85295 §2057 i 2059. W związku z otrzymaniem informacji  

o zmianie parytetów w projekcie partnerskim pn. „Rodzina w Centrum” realizowanego  

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego 

dokonano przesunięć kwot pomiędzy paragrafami dochodów.  
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6) Dz. 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa rozdz. 75478 – ogółem 

zwiększenie o kwotę 69.622 zł, w tym: §2110 – zwiększenie o kwotę 48.822 zł  

z przeznaczeniem na pokrycie kosztów zadań związanych z usuwaniem skutków klęsk 

żywiołowych, §6410 – zwiększenie o kwotę 20.800 zł z przeznaczeniem na odtworzenie 

potencjału ratowniczego niezbędnego do prowadzenia skutecznych działań ratowniczych.  

Powyższe środki pochodzą z rezerwy celowej cz. 83 poz. 24 ustawy budżetowej na rok 2017.  

Wydatki - ogółem zmniejszenie o kwotę 98.582 zł. Po stronie wydatkowej proponuję dokonać 

zmian planu wydatków o kwoty wynikające z kwot otrzymanych dotacji celowych. Wnoszę  

o uwzględnienie wniosków zgłoszonych przez dyrektorów jednostek organizacyjnych powiatu  

o dokonanie przesunięć pomiędzy paragrafami wydatków. 

 

Pan Dariusz Wochna – czy są pytania? Nie widzę. Proponuję, podjąć uchwałę zmieniającą 

uchwałę Nr XIX/259/2016 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 16 grudnia 2016 roku  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2017.  Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XIX/259/2016 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 16 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2017. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XIX/259/2016 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 16 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2017, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XIX/260/2016 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 16 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2017 – 2034. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu 

zmieniającej uchwałę Nr XIX/260/2016 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 16 grudnia 2016 

roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 

2017 – 2034. Proszę Skarbnika Powiatu o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Pani Dorota Sobierajska – w związku z podjęciem uchwały zmieniającej budżet powiatu 

koniecznym jest dokonanie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego 

na lata 2017 – 2034 dostosowując ją do wielkości wynikających z dokonanych zmian w budżecie. 
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Pan Dariusz Wochna – czy są pytania? Nie widzę. Proponuję, podjąć uchwałę zmieniającą 

uchwałę Nr XIX/260/2016 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 16 grudnia 2016 roku  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2017 

– 2034. Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XIX/260/2016 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 16 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2017 – 2034. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XIX/260/2016 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 16 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2017 – 2034, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. 5.3. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia opinii w zakresie zgodności 

projektu Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Miejskiej Aleksandrów Kujawski na 

lata 2016 – 2024 ze Strategią Rozwoju Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2011 – 2020. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.3. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

wyrażenia opinii w zakresie zgodności projektu Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy 

Miejskiej Aleksandrów Kujawski na lata 2016 – 2024 ze Strategią Rozwoju Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2011 – 2020. 

Na podstawie art. 17 ust. 2 pkt 4 lit. a ustawy o rewitalizacji firma Idea Development Management 

Sp. z o. o. z upoważnienia Burmistrza Gminy Miejskiej Aleksandrów Kujawski wystąpiła do 

Zarządu Powiatu o zaopiniowanie projektu Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Miejskiej 

Aleksandrów Kujawski na lata 2016-2024 w zakresie zgodności ze Strategią Rozwoju Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2011-2020. Główne cele sformułowane w projekcie przedmiotowego 

dokumentu tj. „wzmocnienie spójności społecznej i włączenia społecznego” oraz „ożywienie 

przestrzeni publicznej” pozostaje w zgodności z celami i kierunkami działań zawartymi w Strategii 

Rozwoju Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2011-2020. Proponuję pozytywnie zaopiniować 

projekt Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Miejskiej Aleksandrów Kujawski na lata 2016-

2024 w zakresie zgodności ze Strategią Rozwoju Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2011-2020. 

Czy są pytania? Nie widzę. Proponuję, podjąć uchwałę w sprawie wyrażenia pozytywnej opinii  

w zakresie zgodności projektu Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Miejskiej Aleksandrów 

Kujawski na lata 2016 – 2024 ze Strategią Rozwoju Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2011 – 

2020. Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie wyrażenia pozytywnej opinii w zakresie zgodności 

projektu Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Miejskiej Aleksandrów Kujawski na lata 2016 – 

2024 ze Strategią Rozwoju Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2011 – 2020. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 24 listopada 2017 r. znak: 

RI.042.48.2017 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia opinii w zakresie 

zgodności projektu Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Miejskiej Aleksandrów Kujawski na 

lata 2016 – 2024 ze Strategią Rozwoju Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2011 – 2020, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Pismo Burmistrza Nieszawy o przesunięcie terminu rozliczenia inwestycji pn. 

„Unormowanie gospodarki wodno – ściekowej na terenie Gminy Miejskiej Nieszawa” – 

zajęcie stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.4. Pismo Burmistrza Nieszawy o przesunięcie 

terminu rozliczenia inwestycji pn. „Unormowanie gospodarki wodno – ściekowej na terenie Gminy 

Miejskiej Nieszawa”. 

Burmistrz Nieszawy zwraca się o przesunięcie terminu rozliczenia inwestycji pn. „Unormowanie 

gospodarki wodno – ściekowej na terenie Gminy Miejskiej Nieszawa” do dnia 15 grudnia 2017 r., 

w związku z kłopotami finansowymi Miasta, z przesunięciem terminu rozstrzygnięcia wykonawcy 

emisji obligacji komunalnych w Gminie Miejskiej Nieszawa przeznaczonych na sfinansowanie 

przedmiotowej inwestycji. Skarbnik Powiatu kontaktowała się ze Skarbnikiem Miasta w tej 

sprawie. 

 

Pani Dorota Sobierajska – Miasto Nieszawa ma trudną sytuację finansową, na sfinansowanie  

deficytu wystąpili o emisję obligacji komunalnych. Do czasu uruchomienia środków z obligacji 

podjęto decyzję o uruchomieniu kredytu na rachunku bieżącym. Uzgodniłam ze Skarbnikiem 

Miasta, że niezwłocznie, gdy będą mieli zasilenie środków z banku to te pieniądze nam przekażą. 

Miasto Nieszawa częściowo uregulowała należną jej kwotę. Przekazali nam ponad 200 tys. zł.  

Pozostała kwota ok. 300 tys. zł.  

Ten wniosek wiąże się z naliczeniem odsetek w związku z opóźnieniem w przekazaniu dotacji.  

 

Pan Wojciech Marjański – czy, jak będzie zgoda Zarządu Powiatu na przesunięcie terminu 

rozliczenia inwestycji to również naliczone będą odsetki za zwłokę? 

 

Pani Dorota Sobierajska – nie. Jeżeli będzie zgoda Zarządu Powiatu to nie. 

 

Pan Dariusz Wochna – rozmawialiśmy z Burmistrzem Nieszawy w tej sprawie. Faktycznie jest 

tam trudna sytuacja finansowa. Biorąc to pod uwagę, proponuję, pozytywnie rozpatrzyć wniosek 

Burmistrza Nieszawy z dnia 22 listopada 2017 r. i wyrazić zgodę na przesunięcie terminu 
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rozliczenia inwestycji pn. „Unormowanie gospodarki wodno – ściekowej na terenie Gminy 

Miejskiej Nieszawa” do 15 grudnia 2017 roku. Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, pozytywnie rozpatrzył wniosek Burmistrza Nieszawy z dnia 22 listopada 2017 r. 

i wyraził zgodę na przesunięcie terminu rozliczenia inwestycji pn. „Unormowanie gospodarki 

wodno – ściekowej na terenie Gminy Miejskiej Nieszawa” do 15 grudnia 2017 roku. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 27 listopada 2017 r. znak: 

RI.042.19.2016/2017 wraz z pismem Burmistrza Nieszawy z dnia 22 listopada 2017 r. znak: 

B.03.90.2017 o przesunięcie terminu rozliczenia inwestycji pn. „Unormowanie gospodarki wodno – 

ściekowej na terenie Gminy Miejskiej Nieszawa”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Pismo firmy Usługi Drogowe Sergiusz Makowski Włocławek o zaopiniowanie projektu 

budowy drogi gminnej nr 160812C ul. Fredry w Aleksandrowie Kujawskim – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.5. Pismo firmy Usługi Drogowe Sergiusz 

Makowski Włocławek o zaopiniowanie projektu budowy drogi gminnej nr 160812C ul. Fredry  

w Aleksandrowie Kujawskim. 

Firma Usługi Drogowe Sergiusz Makowski Włocławek wystąpiła do Zarządu Powiatu  

o zaopiniowanie projektu budowy drogi gminnej nr 160812C ul. Fredry w Aleksandrowie 

Kujawskim. Zarządcą drogi jest Gmina Miejska Aleksandrów Kujawski. Zgodnie z art. 11b ust. 1 

ustawy o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych 

organami opiniującymi wniosek o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej 

są: właściwy miejscowo zarząd województwa, zarząd powiatu  oraz wójt (burmistrz, prezydent 

miasta). Naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa informuje, że przedmiotowa inwestycja 

nie koliduje z zadaniami samorządowymi powiatu. 

Czy są pytania? Nie widzę. Proponuję, zaopiniować pozytywnie i nie wnosić uwag do realizacji 

przez Gminę Miejską Aleksandrów Kujawski inwestycji pn. „Budowa drogi gminnej nr 160812C  

ul. Fredry w Aleksandrowie Kujawskim”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaopiniował pozytywnie i nie wniósł uwag do realizacji przez Gminę Miejską 

Aleksandrów Kujawski inwestycji pn. „Budowa drogi gminnej nr 160812C  

ul. Fredry w Aleksandrowie Kujawskim”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Naczelnika Wydziału Architektury i Budownictwa z dnia 20 listopada 2017 r. znak: 

AB.6749.11.2017 wraz z pismem firmy Usługi Drogowe Sergiusz Makowski Włocławek z dnia  

13 listopada 2017 r. znak: S.Ma.318/2018 o zaopiniowanie projektu budowy drogi gminnej  

nr 160812C ul. Fredry w Aleksandrowie Kujawskim, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Wnioski, opinie komisji Rady Powiatu. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.6. Wnioski, opinie komisji Rady Powiatu. 

W dniu dzisiejszym odbyło się posiedzenie Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu. 

Komisja dokonała analizy projektu budżetu powiatu na 2018 rok i Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2018 – 2034 oraz zapoznała się stanowiskami 

komisji stałych Rady Powiatu, które nie wniosły propozycji zmian do projektu budżetu. 

Proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się z opinią Komisji Finansowo – 

Budżetowej Rady Powiatu z dnia 30 listopada 2017 r.  do projektu budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na 2018 rok i Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego 

na lata 2018 – 2034. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z opinią Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu z dnia  

30 listopada 2017 r.  do projektu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na 2018 rok i Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2018 – 2034. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Polityki Społecznej Rady Powiatu na posiedzeniu w dniu  

28 listopada 2017 r. zapoznała się z bieżącą działalnością Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

Proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji Polityki 

Społecznej Rady Powiatu z dnia 28 listopada 2017 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu z dnia  

28 listopada 2017 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Pan Dariusz Wochna – Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu na posiedzeniu  

w dniu 21 listopada 2017 r. zapoznała się z informacją Starosty w zakresie wydawania zezwoleń na 

transport odpadów oraz wydawanie zezwoleń na zbieranie odpadów. Ponadto, Komisja zapoznała 

się z odpowiedziami udzielonymi przez Zarząd Powiatu na wnioski Komisji  i opracowała plan 

pracy na 2018 rok. 

Proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskami Komisji Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska Rady Powiatu z dnia 21 listopada 2017 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskami Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu 

z dnia 21 listopada 2017 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu na 

posiedzeniu w dniu 24 listopada 2017 r. ponowiła część wniosków wniesionych do projektu 

budżetu powiatu na 2018 rok. 

Komisja ponawia wniosek o wykonanie nowej nawierzchni na ulicy Wojska Polskiego  

w Aleksandrowie Kujawskim bez udziału finansowego Miasta Aleksandrowa Kujawskiego. 

Państwo pamiętacie ulica Wojska Polskiego, po rozmowach z panem Burmistrzem, została 

wprowadzona do planu przedsięwzięć na 2017 rok. Mimo, że pan Burmistrz zadeklarował 

pisemnie, że Miasto Aleksandrów Kujawski będzie partycypowało w kosztach remontu nawierzchni 

tej ulicy, jednak Rada Miejska podjęła decyzję inną i tych środków nie przesunęła. Chodzi  

o odcinek ok. 400 m. Komisja Mienia wnioskuje, żeby to zadanie zrealizować w przyszłym roku 

bez udziału miasta. Ja bym ten wniosek rozpatrzył w ten sposób, że zobaczymy w przyszłym roku 

na ile nam pozwolą środki finansowe. Niemniej jednak, żeby trzymać się zasady, powinniśmy 

wystąpić do Miasta i spróbować uzyskać informację od pana Burmistrza, czy Miasto będzie 

partycypowało w kosztach tego remontu. Jeśli środki finansowe pozwolą nam w trakcie roku 

budżetowego to przystąpimy do tego zadanie, ale zdecyduje o tym Rada Powiatu. 

Czy są pytania? Nie widzę. Zatem, proponuję, rozważyć realizację tego zadania w przyszłym roku 

budżetowym, po przeanalizowaniu sytuacji finansowej powiatu. Proponuję również wystąpić do 

Burmistrza Aleksandrowa Kujawskiego z zapytaniem czy Miasto Aleksandrów Kujawski przystąpi 

do współfinansowania tego zadania w wysokości 31% kosztów. Ostatecznie, decyzję w tym 

zakresie podejmie Rada Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskami Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej 

Rady Powiatu z dnia 24 listopada 2017 r. 
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Zarząd Powiatu, postanowił rozważyć w trakcie roku budżetowego 2018 możliwości finansowe 

wykonania nowej nawierzchni na ulicy Wojska Polskiego w Aleksandrowie Kujawskim, zgodnie  

z wnioskiem Komisji Mienia  Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu z dnia  

24 listopada 2017 r. Decyzję w tym zakresie podejmie Rada Powiatu. Jednocześnie, Zarząd Powiatu 

postanowił wystąpić do Burmistrza Aleksandrowa Kujawskiego z zapytaniem czy Miasto 

Aleksandrów Kujawski przystąpi do współfinansowania tego zadania w wysokości 31% kosztów. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej ponawia wniosek  

o wykonanie remontu (grysowanie) nawierzchni ulicy Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim. 

W kwestii tej ulicy rozmawialiśmy z Burmistrzem Aleksandrowa Kujawskiego, który złożył 

pisemną deklarację zarówno w kwestii ulicy Narutowicza jak i ulicy Długiej. Niemniej tego zadania 

nie ujęliśmy w projekcie budżetu na 2018 rok.  Chodziło o położenie nowej nawierzchni a nie 

grysowanie. W związku z tym, że Burmistrz Aleksandrowa Kujawskiego wyraził pisemną zgodę na 

partycypację w tym przedsięwzięciu, zobaczymy w trakcie roku budżetowego na ile pozwolą nam 

środki finansowe i podczas zmian w budżecie powiatu dokonywanych w 2018 roku, być może, 

jeżeli Rada Miejska wyrazi zgodę i zabezpieczy środki finansowe w wysokości 31% wartości 

zadania, to ta inwestycja mogłaby zostać wykonana. Czekamy na decyzję Rady Miejskiej, bo z tego 

co wiem w projekcie budżetu miasta na 2018 rok nie ma tejże ulicy i nie ma też ulicy Długiej. 

Poczekajmy na zabezpieczenie przez Miasto środków na to zadanie.   

Czy są pytania? Nie widzę. Proponuję rozważyć przystąpienie do realizacji tego zadania w trakcie 

roku budżetowego 2018 po rozpoznaniu  możliwości finansowych powiatu. Decyzję w tym zakresie 

podejmie oczywiście Rada Powiatu.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił rozważyć w trakcie roku budżetowego 2018 możliwości finansowe 

wykonania remontu nawierzchni ulicy Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim, zgodnie  

z wnioskiem Komisji Mienia  Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu z dnia  

24 listopada 2017 r. Decyzję w tym zakresie podejmie Rada Powiatu.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej ponawia wniosek  

o zabezpieczenie środków finansowych na szczepienie kasztanowców na terenie powiatu  

i ubieganie się o środki z funduszu ochrony środowiska na ten cel. Już to mówiłem, nie jest to 

zadanie powiatu. Rozmawialiśmy już o tym.  Niemniej, proponuję rozważyć możliwość 

przeprowadzenia szczepienia kasztanowców rosnących na terenie parku Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim po przedłożeniu przez Dyrektora ZS Nr 1 CKP informacji na temat 

ilości kasztanowców w parku i ich stanu fitosanitarnego oraz szacunkowych kosztów ich 

szczepienia. Rozmawiałem wczoraj z panem Dyrektorem ZS Nr 1 CKP, który twierdzi, że koszt 
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szczepienia kasztanowców, które rosną w parku przy szkole to jest kwota ok. 1.000 zł.  

Pan Dyrektor stwierdził, że stan tych kasztanowców nie jest najgorszy. Wiemy, że niektóre gminy, 

tak jak Miasto Ciechocinek, szczepią kasztanowce we własnym zakresie. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, rozpatrzył wniosek Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady 

Powiatu z dnia 24 listopada 2017 r. w sprawie szczepienia kasztanowców i postanowił rozważyć 

możliwość przeprowadzenia szczepienia kasztanowców rosnących na terenie parku Zespołu Szkół 

Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim po przedłożeniu przez Dyrektora ZS Nr 1 CKP informacji 

na temat ilości kasztanowców w parku i ich stanu fitosanitarnego oraz szacunkowych kosztów ich 

szczepienia.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Opinia Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu z dnia 30 listopada 2017 r.  do projektu 

budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na 2018 rok i Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2018 – 2034, stanowi załącznik do protokołu. 

Wniosek  Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu z dnia 28 listopada 2017 r., stanowi załącznik 

do protokołu. 

Wnioski Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu z dnia 21 listopada 2017 r., 

stanowią załącznik do protokołu. 

Wnioski Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu z dnia 24 listopada 

2017 r., stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie nadania statutu Samodzielnemu 

Publicznemu Zakładowi Leczniczo – Opiekuńczemu w Raciążku. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.7. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

nadania statutu Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Leczniczo – Opiekuńczemu w Raciążku. 

Zmiana ustawy o działalności leczniczej oraz niektórych innych ustaw, która weszła w życie  

z dniem 15 lipca 2016 r. nałożyła obowiązek dostosowania statutów podmiotów leczniczych 

niebędących przedsiębiorcami do przepisów znowelizowanej ustawy o działalności leczniczej  

w terminie do 31 grudnia 2017 r. Art. 42 ustawy o działalności leczniczej stanowi, że ustrój 

podmiotu leczniczego niebędącego przedsiębiorcą, a także inne sprawy dotyczące jego 

funkcjonowania nieuregulowane w ustawie określa statut, który nadaje podmiot tworzący.  

W związku z tym, zachodzi konieczność nadania nowego statutu SP ZL-O w Raciążku 

dostosowanego do wymogów znowelizowanej ustawy. 

Panie Wicestarosto, co się zmieniło w statucie w stosunku do poprzedniego? 

 

Pan Wojciech Marjański – Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu 

poinformowała mnie, że zmiany dotyczą dostosowania statutu do znowelizowanej ustawy  
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o działalności leczniczej. Do 31 grudnia 2017 roku jesteśmy zobligowani do wprowadzenia zmian  

w statucie zakładu. To jest ostateczny termin. Nadanie statutu zakładowi należy do kompetencji 

Rady Powiatu. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – §12 statutu przedstawia strukturę organizacyjną zakładu. Czy ta 

struktura ulega zmianie, czy dotychczas funkcjonują w zakładzie wymienione w dokumencie 

komórki organizacyjne? 

 

Pan Wojciech Marjański – w okresie pełnienia przeze mnie funkcji Dyrektora SP ZL-O  

w Raciążku obowiązywała taka sama struktura organizacyjna. 

 

Pan Dariusz Wochna – proponuję, zaakceptować projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

nadania statutu Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Leczniczo – Opiekuńczemu w Raciążku  

i wnieść pod obrady XXIX sesji Rady Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie nadania statutu 

Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Leczniczo – Opiekuńczemu w Raciążku  

i postanowił wnieść pod obrady XXIX sesji Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 27 listopada 2017 r. 

znak: PS.8023.14.2017 wraz z projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie nadania statutu 

Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Leczniczo – Opiekuńczemu w Raciążku., stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Aneks do umowy zawartej ze Zgromadzeniem Sióstr Św. Elżbiety z dnia 31 grudnia 

2013 r. o powierzenie realizacji zadania publicznego pod nazwą: prowadzenie Domu 

Pomocy Społecznej dla Dzieci i Młodzieży Niepełnosprawnej Intelektualnie w Grabiu. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.8. Aneks do umowy zawartej  

ze Zgromadzeniem Sióstr Św. Elżbiety z dnia 31 grudnia 2013 r. o powierzenie realizacji zadania 

publicznego pod nazwą: prowadzenie Domu Pomocy Społecznej dla Dzieci i Młodzieży 

Niepełnosprawnej Intelektualnie w Grabiu. 

Decyzją Wojewody Kujawsko – Pomorskiego z dnia 27 października 2017 r. zwiększona została 

kwota dotacji na dofinansowanie działalności Domu Pomocy Społecznej w Grabiu o 68.734 zł.  

W związku z tym, zachodzi konieczność zawarcia aneksu do umowy zawartej ze Zgromadzeniem 

Sióstr Św. Elżbiety o powierzenie realizacji zadania publicznego pod nazwą: prowadzenie Domu 

Pomocy Społecznej dla Dzieci i Młodzieży Niepełnosprawnej Intelektualnie w Grabiu. 

 



13 
 

 

PROTOKÓŁ NR 155/2017 ZARZĄDU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, zawrzeć aneks do umowy zawartej  

ze Zgromadzeniem Sióstr Św. Elżbiety z dnia 31 grudnia 2013 r. o powierzenie realizacji zadania 

publicznego pod nazwą: prowadzenie Domu Pomocy Społecznej dla Dzieci i Młodzieży 

Niepełnosprawnej Intelektualnie w Grabiu, w wersji przedstawionej. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć aneks do umowy zawartej ze Zgromadzeniem Sióstr Św. 

Elżbiety z dnia 31 grudnia 2013 r. o powierzenie realizacji zadania publicznego pod nazwą: 

prowadzenie Domu Pomocy Społecznej dla Dzieci i Młodzieży Niepełnosprawnej Intelektualnie  

w Grabiu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 

28 listopada 2017 r. znak: PI.072.6.8.2017 wraz z projektem aneksu do umowy zawartej  

ze Zgromadzeniem Sióstr Św. Elżbiety z dnia 31 grudnia 2013 r. o powierzenie realizacji zadania 

publicznego pod nazwą: prowadzenie Domu Pomocy Społecznej dla Dzieci i Młodzieży 

Niepełnosprawnej Intelektualnie w Grabiu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.9. Opinia Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków w Toruniu Delegatura  

we Włocławku w sprawie wykonania przejścia dla pieszych na odcinku ulicy Zamkowej  

w Raciążku przy cmentarzu parafialnym. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.9. Opinia Wojewódzkiego Urzędu Ochrony 

Zabytków w Toruniu Delegatura we Włocławku w sprawie wykonania przejścia dla pieszych na 

odcinku ulicy Zamkowej w Raciążku przy cmentarzu parafialnym. 

Na posiedzeniu w dniu 13 listopada br. Zarząd Powiatu, zapoznał się z pismem Dyrektora Zarządu 

Dróg Powiatowych w Aleksandrowie dot. wykonania oznakowania poziomego – przejścia dla 

pieszych na ulicy Zamkowej w Raciążku przy cmentarzu, o co wnosiła radna pani Agata Ceglewska 

i polecił Dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych wykonanie trwałego oznakowania poziomego – 

przejścia dla pieszych na wskazanym odcinku drogi i ustalenie czy wymagana jest zgoda 

Konserwatora Zabytków. W związku z tym, Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych wystąpił do 

Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków w tej sprawie i przesyła nam odpowiedź jaką uzyskał. 

Wojewódzki Urząd Ochrony Zabytków w Toruniu Delegatura we Włocławku informuje, że ulica 

Zamkowa w Raciążku znajduje się w strefie ochrony konserwatorskiej historycznej struktury 

przestrzennej miejscowości Raciążek, stanowiącej obszar zabytkowy, ujęty w wojewódzkiej 

ewidencji zabytków i objęty ochroną konserwatorską na podstawie art. 6 ust. 1 pkt 1 lit. b, art. 145 

ustawy o ochronie zabytków i opiece nad zabytkami. Odcinek ulicy Zamkowej od ulicy Polnej do 

ulicy Szkolnej posiada historyczną nawierzchnię z kostki kamiennej granitowej, stanowiąc ważny 

element zagospodarowania w.w. strefy ochrony konserwatorskiej, który winien być bezwzględnie 

zachowany w oryginalnym rozwiązaniu. Urząd Ochrony Zabytków Delegatura we Włocławku,  
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po zapoznaniu się z zamierzeniem polegającym na wykonaniu przejścia dla pieszych na odcinku 

ulicy Zamkowej w Raciążku przy cmentarzu parafialnym poprzez wymianę istniejącej kostki 

brukowej na nawierzchnię o odmiennej kolorystyce, ze stanowiska konserwatorskiego opiniuje 

negatywnie przedmiotowy zakres prac. Jednocześnie dopuszcza możliwość wyróżnienia przejścia 

dla pieszych na tym odcinku drogi poprzez pomalowanie białą farbą pasów wyznaczających 

przejście. W celu jak najmniejszej ingerencji w historyczną nawierzchnię wskazane byłoby 

ograniczenie ilości pasów do dwóch linii poprzecznych do osi jezdni. Opinia ta ma charakter 

wyłącznie merytoryczny i nie stanowi podstawy do podjęcia prac w tym zakresie. 

Czy są pytania, uwagi?  

 

Pan Wojciech Marjański – pani Danuta Walczewska Kierownik Delegatury we Włocławku 

Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków  informowała mnie, że ten obszar nie jest objęty 

ochroną konserwatorską, a teraz twierdzi, że jest. To jest jedna rzecz. Druga to taka, że to nie jest 

kostka granitowa tylko bazaltowa. Dla mnie malowanie pasów na tej kostce  jest także ingerencją  

w  historyczną nawierzchnię. Trwałe pomalowanie jest ingerencją na trwałe. 

Rozmawiałem z radną panią Ceglewską na ten temat, ale nie przyjmowała moich argumentów. 

Mamy zapisane w projekcie budżetu na 2018 roku budowę ścieżki pieszo – rowerowej w Raciążku 

na odcinku ulicy Zamkowej. Sugerowałem, żeby wstrzymać się z tym przejściem do czasu 

realizacji tej właśnie inwestycji. Wskazalibyśmy Dyrektorowi ZDP, żeby przy ogłaszaniu 

postępowania poszerzył zakres prac o wykonanie tego przejścia dla pieszych. W jakiej formie nie 

wiem. Musi to Dyrektor ZDP uzgodnić z Konserwatorem Zabytków. Przy wykonywaniu ścieżki 

można by przy przejściu obniżyć krawężniki. Dlatego proponowałbym poczekać z wyznaczeniem 

tego przejścia do czasu realizacji inwestycji, o której mówię. Wtedy będzie miało to sens.   

 

Pan Piotr Marciniak – być może Konserwator Zabytków zgodzi się na umieszczenie oznakowania 

świetlnego w jezdni, które coraz częściej jest stosowane przy wyznaczaniu przejść dla pieszych. 

Trzeba to również wziąć pod uwagę. 

 

Pan Dariusz Wochna - proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się z opinią 

Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków w Toruniu Delegatura we Włocławku w sprawie 

wykonania przejścia dla pieszych na odcinku ulicy Zamkowej w Raciążku przy cmentarzu 

parafialnym. Proponuję polecić Dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim, żeby w ramach zadania pn. „Rozbudowa dróg polegająca na budowie ścieżek 

rowerowych i pieszo-rowerowych na terenie gminy Raciążek – etap I droga powiatowa Nr 2602 C 

Ciechocinek – Dąbrówka ul. Zamkowa” uwzględnił wykonanie przejścia dla pieszych na odcinku 

ulicy Zamkowej w Raciążku przy cmentarzu parafialnym, mając na uwadze, że jest to teren objęty 

ochroną konserwatorską 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z opinią Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków w Toruniu 

Delegatura we Włocławku w sprawie wykonania przejścia dla pieszych na odcinku ulicy Zamkowej 

w Raciążku przy cmentarzu parafialnym. Zarząd Powiatu, polecił Dyrektorowi Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim, żeby w ramach zadania pn. „Rozbudowa dróg 
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polegająca na budowie ścieżek rowerowych i pieszo-rowerowych na terenie gminy Raciążek – etap I 

droga powiatowa Nr 2602 C Ciechocinek – Dąbrówka ul. Zamkowa” uwzględnił wykonanie 

przejścia dla pieszych na odcinku ulicy Zamkowej w Raciążku przy cmentarzu parafialnym, mając 

na uwadze, że jest to teren objęty ochroną konserwatorską. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 27 listopada 

2017 r. znak: DUDiM.0001.26.4.2017 wraz z opinią Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków  

w Toruniu Delegatura we Włocławku z dnia 22 listopada 2017 r. znak: 

WUOZ.DW.WZN.5183.1.44.2017.LS w sprawie wykonania przejścia dla pieszych na odcinku 

ulicy Zamkowej w Raciążku przy cmentarzu parafialnym, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – malowanie pasów na kostce bazaltowej jest nietrwałe, dlatego trzeba 

poszukać innej metody oznaczenia przejścia dla pieszych w Raciążku przy ulicy Zamkowej, którą 

zaakceptuje Konserwator Zabytków.  

 

 

Ad 5.10. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim o wyrażenie 

zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na dostawę oleju 

opałowego dla potrzeb Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.10. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego na dostawę oleju opałowego dla potrzeb Zespołu Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim. 

Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim wnosi o wyrażenie zgody na wszczęcie 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na dostawę oleju opałowego dla potrzeb 

Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim. Proponowany tryb zamówienia – przetarg 

nieograniczony. Kryteria wyboru oferty: cena 90%, upust cenowy 10%. Wartość zamówienia brutto 

192.500 zł. 

Czy są pytania? Nie widzę. Proponuję, wyrazić zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Zespołu Szkół 

Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na dostawę 

oleju opałowego dla potrzeb Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na dostawę oleju opałowego dla 

potrzeb Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim. 
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Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 29 listopada 2017 r. znak: 

Rz.272.5.11.2017 wraz z wnioskiem Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 23 listopada 2017 r. o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego na dostawę oleju opałowego dla potrzeb Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.11. Pismo Przedsiębiorstwa Budowlano – Projektowego z Bydgoszczy wykonawcy 

inwestycji pn. „Przebudowa obiektu na Centrum Dydaktyczne przy Zespole Szkół Nr 1  

z przeznaczeniem na pracownie kształcenia praktycznego” w sprawie zmiany tynku 

silikonowego elewacji budynku na tynk mineralny malowany farbą elewacyjną silikonową 

– zajęcie stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.11. Pismo Przedsiębiorstwa Budowlano 

Projektowego z Bydgoszczy wykonawcy inwestycji pn. „Przebudowa obiektu na Centrum 

Dydaktyczne przy Zespole Szkół Nr 1 z przeznaczeniem na pracownie kształcenia praktycznego”  

w sprawie zmiany tynku silikonowego elewacji budynku na tynk mineralny malowany farbą 

elewacyjną silikonową. 

Proszę pana Wicestarostę o przedstawienie tematu. 

 

Pan Wojciech Marjański - Przedsiębiorstwo Budowlano - Projektowe z Bydgoszczy wykonawca 

inwestycji pn. „Przebudowa obiektu na Centrum Dydaktyczne przy Zespole Szkół Nr 1  

z przeznaczeniem na pracownie kształcenia praktycznego” zwraca się o wyrażenie zgody na zmianę 

tynku silikonowego elewacji budynku na tynk mineralny malowany farbą elewacyjną silikonową. 

Uzasadnia to tym, że od dłuższego czasu utrzymują się trudne warunki atmosferyczna, deszcz  

i niska temperatura. W takich warunkach utrudnione i ryzykowne jest wykonanie tynku 

silikonowego. Producent tego tynku wymaga temperatury minimum 5 stopni przez 3 doby.  

W chwili obecnej trudne jest spełnienie tych warunków. Dlatego wykonawca proponuje zastąpienie 

tynku silikonowego tynkiem mineralnym malowanym farbą elewacyjną silikonową. Parametry 

użytkowe obu tynków są porównywalne. Zamiana rodzaju tynku nie generuje dodatkowych 

kosztów. Wnoszę o pozytywne rozpatrzenie wniosku wykonawcy. 

 

Pan Dariusz Wochna – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, pozytywnie rozpatrzyć 

wniosek Przedsiębiorstwa Budowlano – Projektowego z Bydgoszczy wykonawcy inwestycji pn. 

„Przebudowa obiektu na Centrum Dydaktyczne przy Zespole Szkół Nr 1 z przeznaczeniem na 

pracownie kształcenia praktycznego” i wyrazić zgodę na zmianę tynku silikonowego elewacji 

budynku na tynk mineralny malowany farbą elewacyjną silikonową z uwagi na warunki 

atmosferyczne, pod warunkiem wyrażenia pozytywnej opinii przez projektanta. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, pozytywnie rozpatrzył wniosek Przedsiębiorstwa Budowlano – Projektowego  

z Bydgoszczy wykonawcy inwestycji pn. „Przebudowa obiektu na Centrum Dydaktyczne przy 

Zespole Szkół Nr 1 z przeznaczeniem na pracownie kształcenia praktycznego” i wyraził zgodę na 

zmianę tynku silikonowego elewacji budynku na tynk mineralny malowany farbą elewacyjną 

silikonową z uwagi na warunki atmosferyczne, pod warunkiem wyrażenia pozytywnej opinii przez 

projektanta. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 29 listopada 2017 r. znak: 

Rz.7013.2.2.2017 wraz z pismem Przedsiębiorstwa Budowlano – Projektowego z Bydgoszczy 

wykonawcy inwestycji pn. „Przebudowa obiektu na Centrum Dydaktyczne przy Zespole Szkół Nr 1 

z przeznaczeniem na pracownie kształcenia praktycznego” z dnia 20 listopada 2017 r. w sprawie 

zmiany tynku silikonowego elewacji budynku na tynk mineralny malowany farbą elewacyjną 

silikonową, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do spraw różnych.   

 

Pani Dorota Sobierajska – chciałabym wnieść do Zarządu Powiatu o dokonanie zmiany  

w podjętej w dniu dzisiejszym uchwale zmieniającej budżet powiatu na 2017 rok. Zauważyłam, że 

w podjętej uchwale nastąpił błąd polegający na niewłaściwym ujęciu dotacji otrzymanej  

z przeznaczeniem dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej. Otrzymana dotacja 

zgodnie z informacją Wojewody Kujawsko – Pomorskiego winna być ujęta w rozdziale 75478 a nie 

w rozdziale 75411. W związku z powyższym wnoszę do Zarządu Powiatu o podjęcie uchwały 

zmieniającej budżet powiatu w tym zakresie. 

 

Pan Dariusz Wochna – czy są pytania? Nie widzę. Proponuję, podjąć uchwałę zmieniającą 

uchwałę Nr XIX/259/2016 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 16 grudnia 2016 roku  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2017.  Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XIX/259/2016 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 16 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2017. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XIX/259/2016 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 16 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2017, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pani Dorota Sobierajska – chciałam poinformować, że Regionalna Izba Obrachunkowa 

telefonicznie poinformowała mnie, że ma uwagę do przedłożonego przez Zarząd Powiatu projektu 

budżetu na 2018 rok. W załączniku, w którym wykazujemy dotacje z budżetu dla jednostek sektora 

finansów publicznych i spoza sektora finansów publicznych ujęta jest dotacja na nadzór nad lasami, 

które są własnością Skarbu Państwa, jako dotacja podmiotowa, a według RIO ma być to dotacja 

celowa.  Jest sugestia, żeby przy podejmowaniu uchwały dokonać zmiany w tym zakresie. Kwota 

dotacji pozostanie ta sama, tylko należy ją przesunąć z jednej rubryki do drugiej. 

 

Pan Dariusz Wochna – wniesiemy autopoprawkę na sesji, którą Przewodnicząca Rady Powiatu 

planuje zwołać na 15 grudnia 2017 r. 

 

 

Ad. 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków Zarządu.  

Nie widzę. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pan Dariusz Wochna – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję za udział  

w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 10:06. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


